
REUNIÓ DEL CONSELL ESCOLAR
27 de gener de 2022

18:30 hores
Reunió telemàtica via ZOOM

Assistents:
Equip directiu: Joan Carles Seguí, Rosa Salvador, Susana Russiñol i Neus
Inglada.
Professors: Antoni Bielsa, Lluís Pinto i Cati Valdivia.
Pares d’alumnes: María del Carmen Atué i Manuela Morera (representant de
l’AMPA).
Representant de l’Ajuntament: Àgata Olegario Tècnica d’educació.

Els representants dels professors, Manel Pardines i Josep Pascual; la
representant dels pares, Rosa Butí; els representants dels alumnes, Marc
Lorca, Nil Monasterio i Pol Romero; i el representant del personal
d’administració i serveis, Ferran Briansó, excusen la seva absència.

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la reunió anterior.

2. Presentació, valoració i aprovació, si s’escau, de la liquidació de l’exercici
econòmic de l’any 2022.

3. Presentació, valoració i aprovació, si s’escau, del Pressupost econòmic de
l’any 2023.

4. Presentació del pla digital de centre.

5. Increment plantilla gener 2023.

6. Informacions.

7. Precs i preguntes.
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1. Aprovació de l’acta de la reunió anterior.
L’acta s’aprova per unanimitat.

2. Presentació, valoració i aprovació, si s’escau, de la liquidació de l’exercici
econòmic de l’any 2022.

La secretària exposa la liquidació de l’exercici econòmic de l’any 2022 (veure annex
1).
La liquidació s’aprova per unanimitat.

3. Presentació, valoració i aprovació, si s’escau, del Pressupost econòmic de
l’any 2023.

La secretària exposa el Pressupost econòmic de l’any 2023 (veure annex 2).
El Pressupost s’aprova per unanimitat.

4. Presentació del pla digital de centre.
La coordinadora pedagògica exposa el pla digital de centre. En particular explica
que el professorat està fent una formació en aquest àmbit.

5. Increment plantilla gener 2023.
El Director informa que al gener s’ha incrementat la plantilla docent en 3 dotacions i
mitja. Després d’haver escoltat els departaments i els equips docents aquest
increment s’ha distribuït de la manera següent:
Mitja dotació de gestió administrativa.
Mitja dotació d’anglès.
Mitja dotació d’economia.
Mitja dotació de biologia.
Mitja dotació de geografia i història.
Una dotació d’atenció personalitzada.
S’han desdoblat grups amb un número d’alumnes elevat, i s’han reforçat les
guàrdies de pati.
La Cap d’estudis afegeix que el professorat una molt bona disponibilitat a l’hora de
fer aquesta distribució d’hores.

6. Informacions.
El director informa que aquest curs podem mantenir el servei de counselling perquè
tornarem a gaudir dels diners de l’Ajuntament mitjançant els pressupostos
participatius.
També comenta que aquest curs l’Institut té instagram actiu i s’està renovant la
pàgina web.
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S’informa que el dia 24 de març celebrarem l’International Day. Aquesta jornada està
organitzada pel departament de llengües estrangeres ja que està vinculada al
programa Erasmus.
Aquest curs també hem engegat el programa de certificació de llengua anglesa i
reprenem l’intercanvi d’alemany.
També hem recuperat el consell de delegats del centre.
Aquest segon trimestre iniciarem una reflexió i revisió sobre la normativa de l’ús del
mòbil i d’altres dispositius al centre.
Finalment s’explica que a partir del 15 de febrer els alumnes de 6è de les escoles
adscrites a l’institut visitaran el centre. I el dia 25 de febrer a les 11:30h es farà la
presentació a les famílies dels alumnes de 6è.

7. Precs i preguntes.
La secretària agraeix a la representant de l’Ajuntament la millora en la gestió dels
ajuts econòmics d’aquest curs.

Sense més temes a tractar s’acaba la reunió.

La Secretària Vist i Plau del President
Neus Inglada Rodríguez Joan Carles seguí Mas
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